
 
 

Referat frå FAU-møte  29.09.22 

 

 

Tilstades:  
Anne Hufthammer, rektor. 
Ceilie Rognsøy Olsen representant for 8A 
Krister Hamre vara for 8A 
Anette Hammersland representant for 8C 
May Helen Hammersland vara for 8C 
Elin Øvretveit  representant for 8E 
Silje Drange Hesvik representant for 9A 
Kjersti Golten vara for 9A 
Silje Eikeseth representant for 9B 
Henriette Høyland vara for 9C 
Jimmy Kennet Håkonsund, leiar/ representant for 9D 
Gro Spilde representant for 10A 
Inger Marie Vorland vara for 10A 
Sissel Skaar representant for 10B 
Kari Kleppe Kilen vara for 10B 
Anne Julie Gullaksen representant for 10C 
Charlotte Tveit Hansen Kausland vara for 10D 
 
FAU leiar, Jimmy Håkonsund, fortel om oppgåva til FAU og gjennomgår vedtekter for FAU 
Sund ungdomskule.  
Saker som blei tatt opp i fjor var: 

• Strandahallen sin knappe kapasitet 
• Helsesjukepleiar: FAU fulgte opp brev frå elevrådet om behovet for å ha 

helsesjukepleiar på skulen.  
• Trygg skuleveg: FAU sendte brev til kommunedirektøren om den farlege skulevegen 

frå skulen mot Vorland. 
• Skulebuss: utfordringar med skulebussen til Haganes og Kallestad.   
• Skuleball: FAU har ansvar for å stille med vakter på ballet. 

 
Val av ny leiar og nestleiar/referent 

• Leiar: Jimmy Håkonsund 
• Nestleiar/referent: Gro Spilde 

 

Neste FAU-møte 
• 16. november 
• 15. februar 
• 26. april 
• Juni, dato kjem seinare. 



 
 

 
Informasjon frå rektor 
 

 
• Litt informasjon om skulen sin logo og slagord  
• Stoda på SUS: det er i år 13 klassar på skulen. Storefri er delt i to for at 8.trinn skal få 

finne seg tilrette på skulen. Det har vert litt hærverk på skulen etter oppstart. Det er 
fokus på å få til fleire aktivitetar i friminutta for å unngå at det skjer meir hærverk.  

• Ungdomsskulen har berre helsesjukepleiar i 40% på alle elevane.  
• Elevrådet skal ha møte 30.09.22 dei skal da få kome med ynskjer om tiltak for å betre 

tilboda i friminutta. Dei samarbeida med FAU, som tar forslaga vidare.  
• Årshjulet: nytt i år blir at prosjektveka må utsetjast til neste haust. Dette er pga at det 

ikkje kan kome to prosjektveker på samme budsjett. Det er også betre for skulen å ha 
denne om hausten.  

• Diskusjon kring klassetur for 10.trinn.  
•  

Eventuelt: 
• Det kom ønskje om å få tatt i bruk fysiske bøker  
• Det kom også forslag om å søkje om støtte til uteområdet gjennom t.d Sparebanken, 

Tippemidler og Gjensidige.  
 

 

 

 

Henriette Høyland                                                          Jimmy Kennet Håkonsund 

      Referent        Leiar   

     

 

 


